
POROČILO ODBORA K 6. TOČKI: 
Odbor za finance in premoženjske zadeve je na seji dne 23. 6. 2025,  obravnaval besedilo 
predlaganega Pravilnika o sofinanciranju obnove fasad in se z njegovo vsebino ne strinja. Zato 
na predlagani pravilnik podaja negativno mnenje.  
Odbor je sprejel sklep, da se predlagano besedilo pred obravnavo na občinskem svetu popravi 
tako, da se upravičenost do subvencioniranja fasad razširi tudi na druga območja občine.  
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